
 Όνομα__________________  

1. Κλίνω το επίθετο πλούσιος στα τρία γένη.

2. Κλίνω τα παρακάτω ρήματα στον Παρατατικό.

3. Κλίνω τα παρακάτω ρήματα στον Αόριστο.

Ενικός αριθμός 
Ονομαστική ο πλούσιος η πλούσια το πλούσιο 
Γενική του της του 
Αιτιατική τον την το 
Κλητική - - - 

Πληθυντικός αριθμός 
Ονομαστική οι οι τα 
Γενική των των των
Αιτιατική τους τις τα
Κλητική - - -

Παρατατικός Παρατατικός 

 έτρεχα οδηγούσα 

Αόριστος Αόριστος 

 έτρεξα οδήγησα 



 
 

4. Συμπληρώνω στα επίθετα τις καταλήξεις: 
 
(Οι πιο συνηθισμένες καταλήξεις                                                      
για τα αρσενικά επίθετα είναι:       
  -ος, -ιος, -ικός, -ιμος, -ινός, -ινος, -ίσιος, -ωπός, -ωτός.          
 

έξυπνος έξυπνη έξυπνο 
άρρωστ__ άρρωστ__ άρρωστ__ 
ωραί__ ωραί__ ωραί__ 
όρθ___ όρθια όρθ___ 
μέτρ___ μέτρ___ μέτρ___ 
γαλάζ___ γαλάζ___ γαλάζ___ 
γιορταστικός γιορταστ_______ γιορταστ_______ 
φανταστ_______ φανταστ_______ φανταστ_______ 
χρήσ_______ χρήσιμη χρήσ_______ 
καλλιεργήσ_____
_  

καλλιεργήσ______ καλλιεργήσ_____
_ νυχτερ_____ νυχτερ_____ νυχτερινό 

αληθ_____ αληθ_____ αληθ_____ 
κόκκιν_____ κόκκιν_____ κόκκιν_____ 
μάλλ_____ μάλλ_____ μάλλ_____ 
φιδίσιος φιδ_____ φιδ_____ 
αλογ_____ αλογ_____ αλογ_____ 
χαρ_____ χαρωπή χαρ_____ 
κιτριν_____ κιτριν_____ κιτριν_____ 
αγκαθ_____ αγκαθ_____ αγκαθωτό 
δαντελ_____ δαντελ_____ δαντελ_____ 

 

5. Συμπληρώνω με ι, η, οι, ει και τονίζω:  

Οι δυνατ__  θόρυβ__  είχαν ενοχλήσ__  πολύ το σκυλάκ__  μας.            
Είχε κρυφτ__  κάτω από το κρεβάτ__  και συνέχεια γάβγιζε.                  
Οι άλλ__  του φώναζαν για να σταματήσ__  αλλά δεν ήθελε να βγ__ .  

Υπάρχουν κι εξαιρέσεις: 

-ικος: θηλυκός, δανεικός ( μόνο 2)                  
-ινός: σκοτεινός, ταπεινός, υγιεινός, φωτεινός, 
ελεεινός ( μόνο 5)                                    
-ίσιος: γνήσιος, ημερήσιος, Ιθακήσιος (εθνικά)         
-ιμος: διάσημος, άσχημος, έτοιμος, πρόθυμος……  

   


